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Zápis 
ze zasedání sněmu Svazku obcí Metuje 

č. 3/2024 konaného dne 28. listopadu od 17:00 hodin 

v penzionu "Na Radosti" ve Slavětíně nad Metují 

 

 

Přítomni:             dle prezenční listiny  

 

Omluveni:           Vršovka              

 

Přítomné přivítal předseda Svazku Jaroslav Zelený a zahájil zasedání.  

Konstatoval, že zasedání bylo řádně a včas svoláno, je přítomna nadpoloviční většina 

všech obcí, a proto je sněm usnášeníschopný.  

Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a schválen a nebyly proti němu vzneseny 

žádné námitky. 

 

Zapisovatel:  Jaroslav Zelený 

Ověřovatelé zápisu:  Josef Hlávko, Ing. Jitka Slezáková 

 

Návrh programu: 

 

1. Gravitační závlahový systém Metuje – studie 

2. Výsledky dílčího auditu 

3. Nové webové stránky Svazku 

4. Plnění rozpočtu a rozpočtová opatření 2024 

5. Dotace na profesionalizaci – vyúčtování (2024), žádost (2025) 

6. Členské příspěvky pro rok 2025 

7. Rozpočet Svazku na rok 2024 

8. Střednědobý výhled hospodaření Svazku na období 2026-2031 

9. Plán inventur 2024 

10. Doplnění revizní komise 

11. Různé, diskuse 

 

Hlasování o programu: 

Hlasování: ANO: 9 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Program zasedání č. 3/2024 byl schválen. 
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1. Gravitační závlahový systém Metuje – studie 

Předseda seznámil sněm o tvorbě studie na gravitační závlahový systém Metuje 

 

Sněm Svazku bere na vědomí 

 

2. Výsledky dílčího auditu 

Předseda seznámil sněm s výsledkem dílčího auditu hospodaření Svazku za rok 2024, 

který proběhl 9. 10. 2024 na obecním úřadě ve Velké Jesenici.  

Během kontroly nebyly zjištěny žádné nedostatky. 

 

Sněm Svazku bere na vědomí 

 

3. Nové webové stránky Svazku 

Předseda seznámil sněm s výslednými nabídkami na nové webové stránky Svazku a jejich 

cenovými parametry. 

 

Následovala diskuse v rámci, které se členové sněmu rozhodli pro variantu od společnosti 

Obce na webu. 

  

Návrh usnesení: Sněm Svazku projednal a schvaluje nabídku webových stránek 

od společnosti Obce na webu a pověřuje předsedu k podpisu smlouvy. 

 

Hlasování: ANO: 9 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Usnesení č. 1/3/2024 bylo schváleno. 

 

Předseda dále uvedl, že celou akci tvorby nových webových stránek a loga Svazku řešil 

místostarosta Uhnavý a s ním pan Filip Khol z Velké Jesenice. I přesto, že pan Khol 

pracoval nezištně, navrhl mu předseda odměnu 10 000,- Kč, formou DPP. 

V následné diskusi vyjádřili přítomní s tímto návrhem souhlas. 

 

Návrh usnesení: Sněm Svazku projednal a pověřuje předsedu k uzavření DPP 

s panem Flipem Kholem na administraci tvorby nových webových stránek 

s odměnou ve výši 10 000,- Kč. 

 

Hlasování: ANO: 9 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Usnesení č. 2/3/2024 bylo schváleno. 

 

 

 

 

 

 

  Galileo (včetně DPH) Obce na webu (není plátce DPH) 

Výroba stránek 35 695,- Kč 22 000,- Kč 

Jednorázové platby 7 260,- Kč 7 140,- Kč 

Celkem 42 955,- Kč 29 140,- Kč 

      

Roční periodický poplatek 10 890,- Kč 7 140,- Kč 
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4. Plnění rozpočtu a rozpočtová opatření 2024 

Na začátku seznámil předseda sněm s plněním rozpočtu Svazku k 31. 10., kdy dosáhl 

přebytku ve výši 15 121,- Kč. Zároveň ukázal i predikci plnění do konce roku, kdy by měl 

rozpočet dosáhnout schodku 86 460,- Kč. 

 

Poté seznámil sněm s provedenou rozpočtovou změnou č. 3 a navrhl rozpočtové opatření 

č. 4, o kterém dal hlasovat. 

 

 

Návrh usnesení: Sněm Svazku bere na vědomí rozpočtové opatření č. 3 a schvaluje 

rozpočtové opatření č. 4, tak jak je uvedeno v příloze. 

 

Hlasování: ANO: 9 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Usnesení č. 3/3/2024 bylo schváleno. 

 

 

Plnění rozpočtu DSO Metuje 2024 

Příjmy Text 
Plnění 

k 31.10. 

Predikce plnění 

k 31. 12. 

0000/4121 Neinvestiční transfery od obcí (členské příspěvky) 50 110 50 110 

0000/4122 Neinvestiční transfery od krajů (dotace na profesionalizaci) 54 000 54 000 

3639/2111 Příjmy z inzerce 1 900 7 600 

3639/2310 Knížky Kladské pomezí 0 43 539 

6310/2141 Úroky z účtu 2 2 

Celkem 106 012 155 251 

     

Výdaje Org. Text   

3639/5169 1 Zpravodaj 78 638 113 706 

3639/5169 2 Manažerské a účetní práce 0 40 000 

3639/5173 2 Cestovné 185 197 

3639/5168 3 Služby informatiky 999 22 999 

3639/5161 4 Poštovní služby 31 31 

3639/5139 5 Materiál 0 0 

3639/5175 6 Pohoštění 0 0 

3639/5179 7 Členské příspěvky 10 000 10 000 

6310/5163 8 Služby peněžních ústavů 1 038 1 238 

3639/5136 9 Knížky Kladské pomezí 0 43 539 

3639/5021 10 DPP 0 10 000 

Celkem  
 

90 891 241 711 

 
 

 
  

Financování 
15 121 - 86 460 

Přebytek Schodek 
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5. Dotace na profesionalizaci – vyúčtování (2024), žádost (2025) 

Účetní Svazku a Monika Fraňková připraví vyúčtování dotace na profesionalizaci za rok 

2024. 

Monika Fraňková dále připraví žádost o dotaci na rok 2025 na nejvyšší možnou částku. 

Prostředky z dotace budu jako každý rok využity na pořádání akcí, práce manažera, 

zpravodaj, účetnictví a poradenství. 

 

Sněm Svazku bere na vědomí 

 

6. Členské příspěvky pro rok 2025 

Sněm Svazku projednal návrh na výši členských příspěvků na rok 2025.  

 

Návrh usnesení: Sněm Svazku projednal a schvaluje výši členských příspěvků ve výši 

10,- Kč za obyvatele (vždy dle stavu obyvatel k 30. 9. předchozího roku). 
 

Hlasování: ANO: 9 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Usnesení č. 4/3/2024 bylo schváleno. 

 

7. Rozpočet Svazku na rok 2025 

Návrh rozpočtu Svazku na rok 2025 byl zveřejněn na úředních deskách všech členských 

obcí po zákonnou lhůtu. 

 

Návrh usnesení: Sněm Svazku projednal a schvaluje: 

- rozpočet Svazku obcí Metuje na rok 2025 tak, jak je uveden v příloze. 

Rozpočet je schválen jako schodkový s tím, že schodek bude hrazen 

ze zůstatků minulých let.  

- jako závazné ukazatele rozpočtu – v příjmech položky / paragrafy, 

ve výdajích paragrafy. 

 

Hlasování: ANO: 9 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Usnesení č. 5/3/2024 bylo schváleno. 

 

8. Střednědobý výhled hospodaření Svazku na období 2026-2031 

Návrh střednědobého výhledu hospodaření Svazku na období 2026-2031, byl zveřejněn 

na úředních deskách všech členských obcí po zákonnou lhůtu. 

 

Návrh usnesení: Sněm Svazku projednal a schvaluje Střednědobý výhled 

hospodaření Svazku obcí Metuje na období 2026-2031 tak jak je v příloze. 

 

Hlasování: ANO: 9 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Usnesení č. 6/3/2024 bylo schváleno. 
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9. Plán inventur 2024 

Předseda seznámil sněm s plánem inventur za rok 2024.  

Podklady pro provedení inventury připraví účetní. Bude provedena inventura zapůjčeného 

majetku Svazku jednotlivým obcím na základě seznamu, který připraví účetní. 

 

Návrh usnesení: Sněm Svazku projednal a schvaluje příkaz k provedení 

inventarizace a plán inventur k 31. 12. 2024, tak jak je uveden v příloze. 

 

Hlasování: ANO: 9 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Usnesení č. 7/3/2024 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Sněm Svazku projednal a schvaluje inventarizační komisi ve složení 

– Jaroslav Zelený (předseda), Monika Fraňková, Nataša Zmrzlíková. 

 

Hlasování: ANO: 9 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Usnesení č. 8/3/2024 bylo schváleno. 

 

10. Doplnění revizní komise 

Předseda uvedl, že dosavadní člen revizní komise p. Vlastimil Nývlt již nechce v revizní 

komisi dále pokračovat. Na dnešním zasedání bude tedy třeba revizní komisi doplnit. 

Předseda vyzval přítomné k návrhům nového člena revizní komise. 

V rámci diskuse byla na člena revizní komise navržena p. Hana Rudolfová z Velké 

Jesenice. 

 

Návrh usnesení: Sněm Svazku projednal volí člena revizní komise p. Hanu 

Rudolfovou. 

 

Hlasování: ANO: 9 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Usnesení č. 9/3/2024 bylo schváleno. 
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11. Různé, diskuse 

- starostka Holečková zdůraznila, aby byla dodržována uzávěrka příspěvků 

do Zpravodaje, protože za dva dny má dojít k jeho vydání, ale články dosud nebyly 

ani předány ke korektuře. Josef Hlávko zavolal p. Krieglerovi, který sdělil, 

že se prý ještě čeká na nějaké příspěvky z Velké Jesenice. Starosta V. Jesenice 

Zelený prohlásil, že již asi 10 dní má informace od spolků, že články jsou všechny. 

Někdo tedy musel za našimi zády oslovit p. Krieglera, aby ještě počkal. Pro příští 

vydání bude tedy provedena náprava, aby se tato situace již neopakovala, 

- další sněm se uskuteční na jaře 2025 v Bohuslavicích a poté v Říkově. Přesný 

termín bude včas stanoven.      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

Předseda poděkoval všem za účast a ukončil zasedání. 

 

Ve Slavětíně nad Metují, dne 28. 11. 2024. 

 

 

Zapsal: Jaroslav Zelený 

 

Ověřovatelé:        Předseda Svazku: 

 

 

………………  ………………    ……………… 

Josef Hlávko  Ing. Jitka Slezáková    Jaroslav Zelený 

 

 

Zápis vyhotoven dne: 30. 11. 2024 


